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2020Z04472 

Vragen van het lid Van Kent (SP) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht dat bij een reorganisatie bij bandenfabriek 
Apollo Vredestein in Enschede 750 medewerkers op straat staan (ingezonden 
6 maart 2020). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat bij de Enschedese bandenfabriek Apollo 
Vredestein 750 medewerkers hun baan verliezen?1 De fabriek in Enschede 
gaat alleen nog banden produceren die in een hogere prijsklasse vallen, zoals 
winterbanden. 

Vraag 2
Kunt u zich voorstellen dat het verdwijnen van 750 banen als een grote schok 
komt voor de gemeente Enschede? Was u er wel van op de hoogte dat deze 
reorganisatie bij Apollo Vredestein er aan zat te komen? Zo ja, wat heeft u 
eraan gedaan om dit banenverlies te voorkomen? 

Vraag 3
Bent u bereid om per direct in gesprek te gaan met de directie van Apollo 
Vredestein om samen te kijken hoe het banenverlies voor de regio Enschede 
zoveel mogelijk kan worden voorkomen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid zich maximaal in te spannen om werknemers van Apollo 
Vredestein van werk naar werk te begeleiden en gedwongen ontslagen te 
voorkomen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dat doen? 

Vraag 5
Wat gaat u er aan doen om deze klap voor de werkgelegenheid in de regio 
Enschede op te vangen?

1 Zie bericht RTV Oost, «Reorganisatie Apollo Vredestein in Enschede: 750 medewerkers op 
straat», d.d. 5 maart 2020
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